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leden. Is dat een reden tot zorg? 
Keyner: “Het aantal leden neemt 
af. Dat is een punt van zorg, maar 
ik heb er geen slapeloze nachten 
van. Het zal niet gemakkelijk zijn 
om veel meer leden aan te trekken 
op basis van betaalde contributies. 
Nieuwe leden kwamen vooral 
binnen bij beursschandalen: dat 
zag je bij Ahold en Fortis. Het 
verlies van leden is niet door 
ontevredenheid. Het hangt vaak 
samen met hoge ouderdom of 
sterfte. Ook na een uitkering bij 
een schikking krijgen we vaak te 
horen: dank voor de uitkering, 
maar nu zeg ik mijn lidmaatschap 
op, want ik beleg niet meer. Ook 
elders in de maatschappij zie je 
dat terug. Verenigingen hebben 
vrijwel allemaal te maken met 
dalende ledenaantallen.” 

ACTIVITEITEN
Een ALV-bezoeker die al vijftig 
jaar lid is, hield een pleidooi voor 
meer ledenbijeenkomsten. “Vroe-
ger had je de Dag van het Aandeel. 
Dat soort activiteiten mis ik.” 
Keyner gaf aan dat dergelijke 
bijeenkomsten zo grootschalig 
waren dat ze een flinke wissel 
trokken op de organisatie en dat 
ze bovendien alleen realiseerbaar 
waren met behulp van flinke 
sponsorbedragen. Soms door 
partijen met schimmige beleg-
gingsproducten. Die sponsorover-
eenkomsten wil de VEB niet meer 
aangaan, maar Everts gaf aan dat 
de oproep voor meer bijeenkom-
sten zeker een goede was.

Na de vragenronde over de 
cijfers en het jaarverslag, was 
het tijd voor de stemmingen: de 
goedkeuring van het jaarverslag, 
decharge over 2023 van bestuur 
en rvc, de benoeming van de 
registeraccountant en de hoogte 
van de contributie (ongewijzigd). 
Deze voorstellen werden zonder 
veel discussie aangenomen. 
Alle in stemming gebrachte 
agendapunten werden unaniem 
goedgekeurd.

*Om precies te zijn: bij één agenda
punt was er 1 onthouding. 

de ‘oorlogskas’. Daarmee kunnen 
we juridische processen voeren. 
Die kosten heel veel geld, maar de 
wederpartijen beseffen ook dat de 
VEB het zich kan permitteren om 
jarenlang door te gaan.”

Aanvullend op het relaas van 
Keyner en Everts gaf accountant 
Hans Eenhoorn van Audit4you 
B.V. aan dat, volgens het accoun-
tantskantoor, de VEB-jaarreke-
ning een getrouw beeld geeft en 
in overeenstemming is met de 
geldende richtlijnen.  

VRAGEN VAN LEDEN
Naar aanleiding van de presen-
taties van Everts en Keyner kwa-
men er vragen en opmerkingen 
uit de zaal. Zo wilden verschil-
lende leden weten hoe de VEB 
aankijkt tegen het dalende aantal 

Na de formele ledenvergadering 
en de lunch stond het middag-

programma in het teken van de 
voors en tegens van duurzaam 

beleggen. Marleen Janssen 
Groesbeek, commissaris bij 

de VEB en lector Sustainable 
Finance & Accounting aan de 

Avans Hogeschool, hield een 
presentatie met als titel: Na ons 
de Zondvloed: hoe te beleggen 
voor de wereld van morgen? 
Janssen Groesbeek ging in de 

presentatie onder meer in op de 
invoer van de CSRD-richtlijn, 
op de vraag hoe institutionele 

beleggers omgaan met duurzaam 
beleggen en op de milieuwetge-
ving die ook in de VS en China 

steeds stringenter wordt. Janssen 
Groesbeek: “Ik ben niet van de 

geitenwollen sokken. Ik vind het 
belangrijk dat bedrijven winst 

maken, maar ook dat ze oog heb-
ben voor continuïteit. En voor die 
continuïteit gaan milieu-effecten 
steeds belangrijker worden. Kijk 
maar naar verzekeringsmaat-

schappijen. Die krijgen direct de 
gevolgen van klimaatschomme-

lingen op hun bureau.” 

   LEVENDIG
De presentatie van Janssen 

Groesbeek zorgde voor een leven-
dige discussie onder de aanwe-
zigen, waarbij de verschillende 
visies op de milieuproblematiek 
soms over elkaar heen buitelden. 
Volgens Janssen Groesbeek was 

dit in veel opzichten vergelijk-
baar met de reacties vanuit de 

collegezaal. “Beleggers weten heel 
goed dat het beleggingslandschap 
altijd verandert.  Maar nu er het 

plakkaat duurzaamheid op wordt 
geplakt, worden we er een beetje 

zenuwachtig van.” 
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